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W dniu 07.07.2022 r. o godz 17 :45 odbyło się Zebranie Wiejskie �ectwa Rotmanka 
Porządek zebrania: 

Ad.I. 

I. Otwarcie Zebrania i stwierdzenie quorum; 
II. Konsultacje i głosowanie w sprawie zmian w statucie Sołectwa Rotmanka 
III. Propozycje mieszkańców do budżetu funduszu sołeckiego i budżetu Gminy 

Pruszcz Gdański na rok 2023 
IV. Sprawy sołeckie 
V. Wolne wnioski. 
VI. Zamknięcie Zebrania. 

Zebranie otworzył i przewodniczył Sołtys Mirosław Sulewski , który powitał 
zgromadzonych mieszkańców oraz przybyłych gości między innymi : Panią Wójt Magdalenę 
Kołodziejczak , Panią Sekretarz Małgorzatę Grzegorczyk ,Komendanta Straży Gminnej Pana 
Tomasza Grabowskiego oraz radnych Monikę Rynkowską , Beatę Białą Grzędzicką oraz 
Andrzeja Chmielewskiego . Ponieważ nie stwierdził quorum wyznaczono nowy termin na 
godz 18:00 , po której zebranie zostało wznowione. W zebraniu zgodnie z listą obecności 
uczestniczyło 34 osóby . Na protokolanta wyznaczono Panią Urszulę Daniszewską . Sołtys 
zaproponował porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie . Zebranie trwało do godz 
19:30 

Ad.II 

Sołtys oddał głos Pani Małgorzacie Grzegorczyk Sekretarz Gminy Pruszcz Gdański ,która 
przedstawiła i wyjaśniła zaproponowane zmiany w statucie sołectwa Rotmanka podczas 
dyskusji z mieszkańcami rozwiano wszelkie wątpliwości i nie było żadnych uwag co do 
zaproponowanych zmian . Chwilę później odbyło się głosowanie nad zmianami w statucie 
sołectwa , które wyglądało następująco 

Za głosowało - 32 osoby 
Przeciw - O osób 
Wstrzymało się od głosu - 2 osoby 
Ad.III 

Krótka informacja na temat planów związanych z Funduszem Sołeckim na rok 2023 r. 
Wysokość środków będzie podana do wiadomości w najbliższym czasie br. Prosi się 



mieszkańców o zgłaszanie pomysłów, które będą omówione i poddane głosowaniu na 

zebraniu wiejskim w sierpniu. Wszystkie projekty muszą być zgodne z zadaniami własnymi 

Gminy. 

Sołtys zaproponował by propozycje do funduszu sołeckiego można składać osobiście lub 

mailowo na adres sules23@gmail.com . Na tablicach sołeckich dostępne są o adresy mailowe 

Sołtysa Mirosława Sulewskiego 

W tej części zebrania mieszkańcy sygnalizowali również sprawy nieefektywnego 

przeznaczania wspólnych pieniędzy na nowe chodniki, które są niszczone przez parkujące 

samochody. Piesi nadal muszą korzystać z jezdni. 

Na zebraniu zaproponowano by z funduszu sołeckiego oraz z Budżetu Gminnego 

zrealizowano 

- Budowa świetlicy wiejskiej 

- Budowa ul. Zaczarowanej do ul. Starogardzkiej 

- Modernizacja placu zabaw przy ul. Sportowej oraz Lipowej oraz odbudowa Placu zabaw 

przy ul. Leśnej obok krzyża 

- Odbudowa ścieżki edukacyjnej w lesie od ul. Sosnowej 

- Modernizacja oświetlenia na energo oszczędne na Rotmance 

- Budowa chodników przy ul. Świerkowej obok przedszkola oraz przy skrzyżowaniu ulic z 

Lipową i Kasztanową 

- Wyłożenie płytami betonowymi drogi obok budynku przy ul. Leśnej 

- Monitoring w miejscach najbardziej zagrożonych na dewastacje 

Ad.IV. 

W tym punkcie głos zabrała Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak , która przedstawiła 

sytuacje związaną z budżetem miedzy innymi o stratach z wpływów podatkowych około 12 

milionów zł i około 54 miliony wpłynęły do budżetu w roku 2021 oraz dołożono około 1 

miliona zł do wydatków eksploatacyjnych szkół . O przeniesieniu z Łęgowa do Cieplewa 

straży gminnej a GOPS-u do dawnej siedziby Urzędu Gminy w Pruszczu Gdańskim oraz o 

zamiarze projektowania gminnego monitoringu gdzie centrum z podglądem przez Straż 

Gminną będzie właśnie w Cieplewie w budynku OKSiR-u . Była również mowa o rozbudowie 

i koncepcji węzła Straszyn o wstępnych rozmowach i wspólnym projekcie miasta Gdańska 

i Gminy Pruszcz Gdański o rozbudowie ul. Zaczarowanej i modernizacji tak zwanego terenu 

motocrossowego oraz budowie przez miasto Pruszcz Gdański ul. Strzeleckiego prowadzącej 

do Św Wojciecha . Mieszkańcy pytali o możliwość przedłużenia linii 132 komunikacji ZTM do 

ul. Leśnej . Wójt odpowiedziała że na razie nie ma takiej możliwości ze względu na bardzo 

duże koszty tego przedsięwzięcia . Mieszkańcy ul. Bajki pytali o możliwość wybudowania 



chociaż by drugiego wyjazdu z Osiedla Sambor i Za Potokiem ponieważ przy nawet drobnej 
kolizji na skrzyżowaniu Bajki , Raciborskiego i Piłsudskiego jest brak możliwości wyjazdu i 
wjazdu służb i mieszkańców - Wójtowa przekazała że zajmie się tą sprawą. Po rozmowie z 
mieszkańcami Pani Wójt głos zabrał Komendant Straży Gminnej Tomasz Grabowski , który 
mówił o rozwiązywaniu problemów dotyczących nieprawidłowego parkowania , niszczenia 
mienia , nielegalnych wysypisk śmieci czy nie posprzątanej posesji ,której zagrożeniem 
mogą być złe warunki przeciw pożarowe lub sanitarno-higieniczne .Stwierdził że, 
najprostszym rozwiązaniem jest telefon do dyżurnego radiowozu w godzinach od 7 do 22 . 
Sołtys przekazał numery telefonów do dzielnicowego oraz patrolu Straży Gminnej 
mieszkańcom przybyłym na zebranie . Jeden z mieszkańców zgłosił problem z 
zaparkowanym stwarzającym zagrożenie samochodem osobowym marki Ford bez tablic 
rejestracyjnych z widocznymi uszkodzeniami ,który stoi przy bloku Bajki 6 . Ze względu na 
brak możliwości i mocy prawnej Straż Gminna nie ma narzędzi do usunięcia tego 
samochodu . Mieszkańcy wnioskują o prawną możliwość odholowania takich aut . 
Ad.V. 

Wolne wnioski: 
wykoszenie narożnika ul. Lipowej i Kasztanowej ze względu na słabą widoczność 

zagrożenie drogowe 
- oczyszczenie trawnika i przycięcie krzewów narożnik ul. Modrzewiowa i Świerkowa 
- wyłożenie płytami drogowymi odcinaka drogi przy ul.Leśnej 348 działka nr 1522/1 
- naprawa ogrodzenia na placu zabaw oraz remont skate parku przy ul. Sportowej 

Ad.V. 

Sołtys Mirosław Sulewski zakończył Zebranie Wiejskie. 

Protokołowała: 

Urszula Daniszewska 
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UCHWAŁA NR . . 1. ./2022 
ZEBRANIA WIEJSKIEGO 

z dnia Q'f.: .. t?. .. J-: .... 2022 r. 

w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Sołectwa Rotmanka 

Na podstawie art. 35 ust. 1 oraz art. 40 ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2022 r. poz. 559 z póżn.zm.) uchwala się, co 

następuje: 

§ 1. Wprowadza się następujące zmiany w statucie Sołectwa Rotmanka 

1) § 16 otrzymuje brzmienie: 

,,§ 16. 1. Liczbę mieszkańców Sołectwa uprawnionych do głosowania określa 

Wójt na podstawie stałego rejestru wyborców prowadzonego w Urzędzie Gminy." 

2) § 17 otrzymuje brzmienie: 

,,§ 17. 1. Przewodniczący Zebrania Wiejskiego wyznaczony przez Wójta dokonuje 

otwarcia Zebrania, stwierdza jego prawomocność tj. fakt zawiadomienia 

mieszkańców Sołectwa o zebraniu w sposób zwyczajowo przyjęty. 

2. Do obowiązków przewodniczącego Zebrania Wiejskiego należy przedstawienie 

uczestnikom Zebrania Wiejskiego porządku obrad, prowadzenie Zebrania Wiejskiego 

zgodnie z ustalonym porządkiem obrad oraz czuwanie nad zgodnym z prawem i 

demokratycznym jego przebiegiem." 

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podpisania. 

Przewodniczący Zebrania Wiejskiego 




